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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kaszinókban miért nem terjed a vírus?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Értetlenül állok a helyzet előtt, hogy miért lehetnek nyitva a kaszinók. Arról nincs információm,
hogy a Miniszter úr szokott-e kaszinóba járni, de egy kis utánanézéssel bárki megtudhatja, hogy a
kaszinók  a  polgárság  találkozási  helyeiként  jöttek  létre.  A 19.  századtól  a  kifejezés  már  olyan
épületre  utal,  melyben  szórakoztató  tevékenységeket  űznek,  köztük  szerencsejátékokat.  A játék
közben ételt és italt is lehet fogyasztani a helyen.

Kérem Miniszter urat, mivel orvostudományi végzettséggel és tudással rendelkezik, hogy válaszolja
meg nekem azt a kérdést, hogy egy zárt térben, ami emberek találkozási és szórakozási helyéül
szolgál miért nem terjed a vírus? Miért veszélyesebb egy járványügyi szabályokat betartó kávézó
vagy étterem egy kaszinónál a vírus terjedése szempontjából?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.02.17.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


